

## **Open File 5476**

### Erratum

This open file was originally released with errors in the file "Arctic Well Reflectance.xls". The errors pertained to the following wells: Cisco M-22 and Whitefish H-63 (incorrect formation assignment), as well as Maclean I-72 and Skybattle Bay M-11 (depths given in feet instead of metres, as well as incorrect formation assignment).

In addition, some new data have been added for well Taleman J-34.

If you downloaded this open file before August 24, 2007, you will need to download it again. If you purchased a copy of this open file on CD-ROM before September 1, 2007, please contact the [GSC Bookstore](#) for a new corrected copy free of charge.

Erratum date: 2007/08/24

## **Dossier public 5476**

### Errata

Des erreurs se sont glissées dans le tableau «Arctic Well Reflectance.xls» lors de la diffusion initiale de ce dossier public. Les erreurs ont trait aux puits suivants : Cisco M-22 et Whitefish H-63 (attribution de formation erronée) ainsi que Maclean I-72 et Skybattle Bay M-11 (profondeurs données en pieds plutôt qu'en mètres et attribution de formation erronée).

De plus, de nouvelles données ont été ajoutées pour le puits Taleman J-34.

Si vous avez téléchargé ce dossier public avant le 24 août 2007, veuillez le faire à nouveau. Si vous avez acheté ce dossier public sur CD-ROM avant le 1<sup>er</sup> septembre 2007, veuillez contacter la [Librairie de la CGC](#) pour obtenir sans frais un exemplaire de la version corrigée.

Date de l'errata : 2007/08/24